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Protokół nr XIII/2025 z XIII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się w dniu 6 marca 2025 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
15 radnych, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał 
informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza Miasta i Skarbnik Miasta, 
obsługa prawna, pracownicy UM, przedstawiciele jednostek organizacyjnych, mieszkańcy i inni 
goście. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że 4 marca 2025 r. zmarła p. E. Drzewicka - Radna Miasta 
Podkowa Leśna VII kadencji (2014-2018), Przewodnicząca Rady Miasta 2017-2018, Sekretarz 
Towarzystwa Przyjaciół Miasta Ogrodu Podkowa Leśna, Członek Kapituły Odznaki Honorowej 
„Zasłużony dla Miasta Ogrodu Podkowa Leśna”. 
Minutą ciszy i modlitwą uczczono pamięć zmarłej.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 

 
III. Przyjęcie protokołów z XI i XII sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektów protokołów. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z dnia 23 stycznia 
2025 r. (głosowanie 1). 
Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z dnia 15 lutego 2025 r. 
(głosowanie 2 - załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przedstawiła informację o swoich działaniach pomiędzy XI sesją RM 
przeprowadzoną 23 stycznia 2025 r. a XIII sesją RM. Informacja Pani Burmistrz stanowi załącznik  
Nr 4 do protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM wpłynęły dwa wnioski Pani Burmistrz: 

- wniosek ws. nadania p. D. Olbrychskiemu tytułu Honorowego Obywatela Miasta, 

- wniosek ws. nazwania ronda u zbiegu ulic Bukowej/Lipowej/Topolowej imieniem T. Baniewicza. 

Oba wnioski zostały pozytywnie zaopiniowane przez KKOSS. Projekty uchwał w tych sprawach 
znajdą się w programie uroczystej sesji RM otwierającej obchody 100-lecia Miasta.  
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Ponadto do RM wpłynęły: 

- informacja nt. udzielonych przez Miasto w 2024 r. ulg w spłacie należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny, 

- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za rok 2024, 

- skarga na bezczynność UM w związku z brakiem efektywnych działań dot. wycięcia uschniętej 
brzozy przy ul. 11 Listopada – projekt uchwały ws. rozpatrzenia skargi jest w programie dzisiejszej 
sesji, 

- wniosek mieszkańca o objęcie stałym monitoringiem wskazanych miejsc na terenie miasta oraz 
uruchomienia regularnych patroli policji - przekazany został wg kompetencji Pani Burmistrz, 

- mail mieszkańca ws. dzików na cmentarzu – przekazany został wg kompetencji Pani Burmistrz. 

Pani Burmistrz przekazano także: 

- prośbę radnej A. Bankiewicz dot. zabezpieczenia pustostanu na prywatnej posesji przy ul. Brzozowej 
róg Bukowej, 

- wniosek Przewodniczącej KGŁP dotyczący przygotowania dokumentacji na posiedzenie Komisji 
poświęcone Alei Lipowej, 

- zapytania radnej A. Brzozowskiej-Kempf dot. sposobu wykorzystania środków przeznaczonych na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli za lata 2020-2024, 

- zapytanie radnej A. Brzozowskiej-Kempf dot. zatrudnienia osoby do obsługi boiska szkolnego, 

- prośbę radnej A. Bankiewicz o usunięcie napisów z lustra drogowego,  

- prośbę radnej E. Wolskiej o naprawę uszkodzonej pokrywy studzienki na ul. 11 Listopada, 

- zapytanie radnej K. Majewska-Lutyk ws. badania ankietowego rozpoczynającego prace nad 
Strategią Rozwoju Miasta Podkowa Leśna do 2035 r. (radna poprosiła o udzielenie odpowiedzi na 
sesji). 

Przewodniczący RM dodał, że na ww. pisma i maile Pani Burmistrz udzieliła już odpowiedzi.  
O rozwinięcie udzielonych odpowiedzi będzie można wystąpić w VII punkcie sesji. 

Pani Burmistrz przekazano także wnioski z posiedzenia KGŁP w dniu 14 stycznia br. i z posiedzenia 
KKOSS w dniu 4 marca br. 

26 lutego br. Przewodniczący RM wraz z Panią Burmistrz i ks. Proboszczem odbyli spotkanie z  
ks. Kardynałem K. Nyczem ws. uroczystej mszy św. rozpoczynającej obchody 100-lecia Miasta. 
Termin tej mszy ustalono na niedzielę 6 kwietnia. W tym samym dniu, po mszy św., odbędzie się 
uroczysta sesja RM. Przewodniczący RM podał przy tym wstępny harmonogram wydarzeń i imprez 
miejskich zaplanowanych na obchody Jubileuszu Miasta.   

 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącego KF  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodniczący KF W. Żółtowski przekazał, że oba projekty uchwał zostały pozytywnie jednogłośnie 
zaopiniowane przez KF. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne (głosowanie 3 
- załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 57/XIII/2025. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2025 rok 
 
Radna A. Bankiewicz zapytała o odbiór wyremontowanego na szkole dachu – czy będzie 
przeprowadzona jakaś próba szczelności? 
Zastępca Burmistrza M. Wilusz powiedział, że inwestycja objęta jest 10-letnią gwarancją. Wszystkie 
odbiory będą wykonane. Sprawdzamy przebieg remontu. Jest zatrudniony inspektor nadzoru, który 
profesjonalnie monitoruje postępy w pracach. Wykonawca jest rzetelny i profesjonalny – na każdym 
etapie dba o jakość wykonywanych prac.  
Burmistrz Miasta M. Eckhoff dodała, że po ostatnich opadach nie było żadnych przecieków. 
Radna A. Bankiewicz stwierdziła, że problem z przeciekaniem może się pojawić za kilka lat. Radna 
zapytała, jaki był początkowy okres gwarancji dachu, który wymagał remontów? 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że teraz poprawiamy błąd początkowy i poprzednich szereg napraw. 
Rady W. Żółtowski przekazał, że szkołę oddano do użytku w 2013 r. W 2014 r. złożone zostały 
dokumenty sądowe w sprawie upadłości Wykonawcy, nie było więc gwarancji, bo w kadencji  
2010-2014 nikt nie wpadł na to, że należy dopilnować takich rzeczy. Urząd Miasta nie wsłuchał się 
wtedy w głos radnych i mieszkańców. 
Zastępca Burmistrza przypomniał, że dach przeciekał od dłuższego czasu. Parkiet spęczniał od 
kapiącej wody. W sierpniu 2024 r. osoba odpowiedzialna za BHP w szkole zamknęła halę sportową. 
Wtedy też została wykonana ekspertyza, która pokazała wady konstrukcyjne dachu. Trzeba było 
wykonać kompleksową naprawę, która teraz jest na ukończeniu.  
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie 
imienne (głosowanie 4 - załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 58/XIII/2025. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta 
Podkowa Leśna oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 
strategii, w tym trybu konsultacji 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGŁP. 
Przewodnicząca KGŁP A. Brzozowska-Kempf przekazała, że KGŁP pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 5 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 59/XIII/2025. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2025 roku” 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara poinformowała, że KKOSS zaopiniowała projekt uchwały 
jednomyślnie pozytywnie w obecności 5 radnych. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 6 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 60/XIII/2025. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Podkowa Leśna a Gminą Grodzisk Mazowiecki, Gminą Brwinów, Gminą Michałowice, Gminą 
Milanówek, Miastem Pruszków i Warszawską Koleją Dojazdową sp. z o.o. dotyczącego 
wykonania koncepcji tras rowerowych wzdłuż linii WKD 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGŁP. 
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Przewodnicząca KGŁP A. Brzozowska-Kempf przekazała, że KGŁP pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 7 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 61/XIII/2025. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego ”Korpus Wsparcia Seniorów” 
na rok 2025 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara poinformowała, że KKOSS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. Dodała, że do tej pory testowanych było 8 opasek monitorujących dla seniorów. 
Program się sprawdził, dlatego liczba opasek zostanie zwiększona do 23. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 8 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 62/XIII/2025. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej w Podkowie Leśnej na lata  
2025 – 2030” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara poinformowała, że KKOSS jednogłośnie zaopiniowała 
projekt uchwały. W stosunku do poprzedniego programu są to głównie zmiany w nazewnictwie  
(np. „przemoc domowa” zamiast „przemoc rodzinna”). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 9 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 63/XIII/2025. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta 
 
Przewodnicząca KSWP A. Bankiewicz przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie do 
projektu uchwały – skarga bezzasadna. Stanowisko KSWiP stanowi załącznik Nr 5 do protokołu z 
sesji.  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM podziękował KSWP, że rozpatrzyła skargę, zamiast odsyłać skargę do nadawcy z 
prośbą o uściślenie, czy jest to skarga na Burmistrza czy na urzędnika. Skargi na urzędników 
rozpatruje Burmistrz. KSWP przyjęła wykładnię rozszerzającą, że jest to skarga na Burmistrza i 
szybko zajęła się tematem.  
Przewodnicząca KSWP A. Bankiewicz podkreśliła, że najważniejsze jest bezpieczeństwo 
mieszkańców. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 10 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 64/XIII/2025. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 



 

5 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi na skierowane do 
niej pisma. Autorzy zapytań i wniosków mogą się zwrócić o doprecyzowanie odpowiedzi. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara powiedziała, że zainspirowana prośbą mieszkanki 
wystąpiła we wnioskach z posiedzenia KKOSS o przedyskutowanie potrzeby zaistnienia w przestrzeni 
publicznej nazwy Spółki Siła i Światło. Radna prosi o rozpoczęcie dyskusji, w jaki sposób można 
byłoby uhonorować tak ważną dla Podkowy Leśnej instytucję. 
Przewodniczący RM stwierdził, że to bardzo rozsądny pomysł, aby w jakiś sposób uhonorować i 
odznaczyć w roku 100-lecia Miasta Spółkę Siła i Światło. 
 
Radna K. Majewska-Lutyk wróciła do złożonego przez nią zapytania dot. przeprowadzanego badania 
ankietowego rozpoczynającego prace nad Strategią Rozwoju Miasta. Powiedziała, że cieszy się, że 
przedstawicie UM byli otwarci na dyskusję w tym zakresie, jednak ubolewa, że finalnie tak niewiele 
zmian zostało w ankiecie wprowadzonych. Szczególnie dotyczy to pytania 4, gdzie udzielenie 
odpowiedzi „Nie dotyczy” albo „Nie jest dany aspekt życia dla mnie ważny” bardzo będzie utrudniać 
interpretowanie wyników ankiety.  
Burmistrz Miasta M. Eckhoff powiedziała, że dodana została dodatkowa opcja odpowiedzi – „Ani tak, 
ani nie”. 
Zastępca Burmistrza M. Wilusz podziękował radnej za przekazane refleksje nt. tej ankiety. Podkreślił, 
że uwagi były zasadne. Powiedział, że z autorami ankiety starał się wprowadzić więcej 
proponowanych przez radą zmian, jednak pojawił się problem – okazało się, że na dzień przekazania 
uwag wypełnionych zostało już ponad 50 ankiet. Rozważano zatem, czy treść ankiety powinno się na 
tym etapie zmieniać. Zainteresowanie ankietami jest duże. Z zebranych do tej pory ankiet możemy 
wywnioskować, że mieszkańcy radzą sobie z ich wypełnianiem. Ważne jest, że firma, której zadaniem 
jest opracowanie projektu Strategii ma duże doświadczenie i zna obszar Podkowy Leśnej.  
 
VIII. Sprawy różne 
 
Sprawy poruszone przez radnych: 
- radna E. Wolska poprosiła o zadbanie o teren przy rondzie znajdującym się u zbiegu ulic Bukowej, 
Topolowej i Lipowej (wydeptana przez trawnik ścieżka z prowizoryczną kratką, tablica ogłoszeniowa 
na środku łączki z wieszanymi po obu stronach ogłoszeniami), 
- radna E. Wolska przypomniała, że już kilkukrotnie zwracała się z prośbą o umieszczenie tablicy 
ogłoszeniowej w ciągu ul. Akacjowej pomiędzy Wschodnią a Topolową, 
- radny W. Sancewicz zwrócił uwagę na powtarzające się awarie sygnalizacji świetlnej na 
skrzyżowaniu przy Galerii Podkowa, 
- radna E. Barucka zadała pytanie dot. przetargu na odbiór odpadów i na PSZOK, 
- radna E. Barucka zapytała o możliwość zorganizowania na tym wczesnym etapie prac nad planem 
ogólnym spotkania autorów projektu planu ogólnego miasta z mieszkańcami, całą RM lub z KGŁP, 
- radna A. Baranowska zapytała, kto będzie decydował o uwzględnieniu lub odrzuceniu wniesionych 
do wyłożonego projektu planu ogólnego w trakcie konsultacji uwag, 
- radna E. Barucka zapytała, na kiedy jest planowane wyłożenie projektu planu ogólnego, 
- radna A. Bankiewicz zapytała, co będzie, jeśli firma, która wykonuje naprawę dachu w szkole ogłosi 
upadłość (tak jak poprzedni wykonawca), 
- radny J. Matłacz wracając do tematu ankiety rozpoczynaj prace nad Strategią Rozwoju Miasta 
zaproponował, aby w przyszłości taką ankietę testowo – zanim zostanie udostępniona mieszkańcom - 
wysłać do radnych, żeby mogli oni zgłosić ewentualne uwagi (po publikacji ankiety nanoszenie 
poprawek już faktycznie nie na miejscu), 
- radna E. Wolska przypomniała temat konieczności modernizacji sieci energetycznej w mieście, 
- radna A. Brzozowska-Kempf zapytała o przestój w wystawianiu faktur za wodę oraz o termin wysyłki 
decyzji o wysokości podatku od nieruchomości, 
- radna A. Brzozowska-Kempf zapytała o oznakowanie nowych przystanków autobusowych na  
ul. Brwinowskiej,  
- radna A. Bankiewicz zapytała o termin naprawy ścieżek rowerowych wzdłuż ul. Lotniczej i Jeleniej, 
- radny J. Matłacz zapytał o poprzednie metody naprawy dachu w szkole oraz czy na te naprawy były 
udzielone gwarancje, 
- radna A. Brzozowska-Kempf - w związku ze zbliżającymi się obchodami 100-lecia Miasta - zapytała 
o nasadzenia kwiatów w mieście. 
 
Do poruszonych tematów ustosunkowali się Burmistrz Miasta M. Eckhoff, Zastępca Burmistrza  
M. Wilusz, Kierownik Ref. IK A. Paterek, Kierownik Ref. PZN P. Pytkowski oraz radni. 
 
Radny Powiatu Grodziskiego R. Nowecki poinformował, że: 
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- na drogach powiatowych pojawiły się tzw. kocie oczka – element poprawiający bezpieczeństwo 
użytkowników dróg, 
- wkrótce będzie rozpatrywana sprawa prędkościomierza, o który wnioskowali radni miasta – każda z 
gmin powiatu dostanie jakiś element poprawiający bezpieczeństwo na drogach, 
- na ostatniej sesji Rady Powiatu została podjęta uchwała ws. ustawienia w Podkowie książkomatu. 
Ponadto radny poprosił Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg o wystosowanie kolejnego pisma  
do Zarządu Dróg Wojewódzkich ws. uregulowania spraw bezpieczeństwa na skrzyżowaniu  
ul. Brwinowskiej z drogą wojewódzką oraz kwestii prowadzących na trawnik pasów. 
 
 
IX.  Zamknięcie sesji 
 
O godz. 20.00 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął 
XIII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na stronie eSesja.tv - 
adres: https://esesja.tv - link udostępniony jest na stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik do BIP-u na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KF – Komisja Finansów 
KGŁP – Komisja Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
KKOSS – Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. IK – Referat Inwestycji, Infrastruktury Komunalnej i Środowiska Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. PNZ – Referat Gospodarki Przestrzennej, Nieruchomości i Zieleni Urzędu Miasta Podkowa 
Leśna 
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad 
3. Raport z głosowań 
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
5. Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ws. rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Miasta 
 


